
Emlékeztető
A KHK 2023. december 4-én tartott üléséről

Jelen voltak: Bátai Anna, Darvalics Judit Liza, Horváth Balázs, Hunyadi-Nagy Sára,
Janó Hanna, Kanyó Zakariás, Langár Ákos István, Ölveczki Máté, Pinti Panka Rebeka,
Szabó Georgina, Szőllősy Blanka, Tóth Márton, Varga Viktor, Vörös István Andor
Kimentést kért: Rátz Borbála
Online voltak jelen: Gubián Ádám
Késett: -
Meghívott vendég: Lendvay Tardos

Napirend előtt:

● Janó Hanna kérte a GTK HK tagjait, hogy kézfeltartással jelezzék, hogy
rendelkeznek- e aktív hallgatói jogviszonnyal a GTK-n.
Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói
jogviszonnyal a BME GTK-n.

Napirendi pontok:

1. Janó Hanna előterjesztette az ülés napirendi pontjait.
A KHK az előterjesztést 14/0/0 arányban elfogadta.

(243./2023 KHK határozat)

2. Janó Hanna előterjesztette az alakuló ülés emlékeztetőjét.
A KHK az előterjesztést 14/0/0 arányban elfogadta.

(244./2023 KHK határozat)

3. Janó Hanna beszámolt az elnöki ügyekről
● Beszámolt a VBK HK elnöki pozícióján tőrtént személyi változásról.
● Beszámolt a Dékáni Tanácson elhangzottakról.

4. Hunyadi-Nagy Sára beszámolt az oktatási területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a tanulmányi ösztöndíj korrekciós osztásáról, valamint az azzal

kapcsolatban felmerült teendőkről és egyeztetésekről.

5. Darvalics Liza beszámolt a pályázati területet érintő ügyekről:
● Beszámolt az előző heti KPB ülésen elhangzottakról.
● Beszámolt a 909-es számú kérvény Neptun felületéről való kivezetéséről,

valamint ugyanezen kérvény átvezetése a MŰEPER felületére.



● Beszámolt az ösztöndíj pályázati feltételek módosításának módjáról, illetve
az Utazás és Konferencia ösztöndíj pályázati feltételek esedékes
módosításának lehetőségéről.

● Beszámolt az aktuális ösztöndíjak dokumentációjának elkészítéséről és a
közéleti ösztöndíj kifizetések megtörténtéről.

6. Kanyó Zakariás beszámolt a szociális területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a folyamatban lévő tudásátadásokról a területét illetően, illetve a

következő rendszeres szociális ösztöndíj pályázási időszakára való
felkészülésről.

7. Tóth Márton beszámolt a gazdasági területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a folyamatban lévő tudásátadásokról a területét illetően, valamint

a Gólyakarácsony eseményének gazdasági kérdéseiről.

8. Langár Ákos beszámolt a kollégiumi területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a KEFIR felület fejlesztési fázisáról.
● Beszámolt a kollégiumi szobák hőmérsékletének felméréséről és a további

teendőkről ezügyben.
● Beszámolt a kilátásban lévő KBM módosításról, a hallgatók bentlakási

igényeinek szűrésével kapcsolatban.

9. Szabó Gina beszámolt a külügyi területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a területén aktuális Erasmus időszak főbb kérdéseiről.

10. Gubián Ádám beszámolt a rendezvények területét érintő ügyekről:
● Beszámolt a következő időszakot érintő tervekről.

11. Horváth Balázs és Langár Ákos beszámoltak az előző EHK ülés óta
történtekről:

● Beszámoltak az előző EHK ülésen történtekről, amelynek emlékeztetője
elérhető az ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2023 honlapon.

● Beszámoltak a korábban a BME használatában lévő területek másik
egyetem fennhatósága alá kerüléséről.

● Említést tettek a jövőben várható NFTV módosításról.
● Beszámoltak az IFUA Vezetői Értekezleten tartott előadásról.
● Beszámoltak az előző heti Vezetői Értekezleten elhangzottakról, a

Szenátusban történt ügyrend módosításról, a mintatanterv szerint
elfogadható tantárgyakat az ÉPK-n és a VBK-n érintően, valamint az
egyetem Gödön található telkének újbóli használatba vételéről.

12. Előterjesztések
● Bátai Anna előterjesztette javaslatát a Rendezvényszervező Csoport tagsági

pályázatára vonatkozóan.
A KHK a javaslatot 14/0/0 arányban elfogadta.

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2023


(245./2023 KHK határozat)

● Bátai Anna előterjesztette javaslatát a Rendezvényszervező Csoport
pályázati adatlapjára vonatkozóan.
A KHK a javaslatot 14/0/0 arányban elfogadta.

(246./2023 KHK határozat)

● Langár Ákos előterjesztette javaslatát a Wigner Jenő Kollégium
2023/2024/1 időszak kulcsfelvételi listájának módosítására vonatkozóan.
A KHK a javaslatot 14/0/0 arányban elfogadta.

(247./2023 KHK határozat)

13. Egyebek:
● Pinti Panka Rebeka beszámolt a Kari-lap következő megjelenő számairól,

illetve a lapszámok csökkentéséről a költséghatékonyság érdekében.
● Varga Viktor emlékeztette a képviseletet az iroda közös rendszerezésére,

illetve az első mandátumukat töltő képviselők felkészítésére összeállított
dokumentumokról.

● Ölveczki Máté említést tett a havi rendszerességű csapatépítések
felosztásáról.

● Janó Hanna említést tett a tavaszi félév során esedékessé váló fontosabb
rendezvényekről.

Az ülés időtartama: 1 óra 40 perc (20:00-21:40)
A következő ülés ideje: 2023. december 11. 18:00 óra

Budapest, 2023. december 4.

Vörös István Andor Janó Hanna
Emlékeztető vezető Elnök

Mellékletek:

● 2023.11.27. alakuló ülés emlékeztető
● Napirend_2023_12_04
● RCs_tagsági_pályázat_2024



● RCs_pályázati_adatlap_2024
● Kulcsfelvételi lista - 2023/24/1


